

PRAYER REQUESTS FOR: Jordan

1. Praise for **freedom of worship** and **protection of King Abdullah**. Pray for protection to all believers. Pray for continued peace and the role of Jordan as a center for teaching & training of Christian workers in the Arab world.
2. The **Evangelical Synod** approval to be completed, and for continued revival in all evangelical churches. Praise for the dedication of the **new Evangelical Baptismal site** and for the **one hundred who were baptized** on that day. Pray also for the **prison ministry** to continue to grow.
3. Completion of the special **Christian conference center** in Amman. Effective ministry among **Iraqi Refugees** that are over one million.

Lebanon

1. Praise for the growth of the new churches in Lebanon. Esp. for the churches in: **Bourj Hammoud, Sid Albousherieh, Bal-louneh, Ain Ebel, and the church in Zahle**. And for the expansion to **Lattaqieh-Syria**. Pray for protection and fruition of these churches and their Pastors, and for new dedicated workers to be sent. Pray for the **Youth ministry** to be more fruitful.
2. Praise for the many who are **being saved** in Lebanon. Pray for the continued effectiveness of **Evangelical crusades** & of **Christian media ministry**.
3. Praise for the stable government, the safety, and pursuit of independence. Pray for continued peace during the **coming congressional elections in June**. Also for continued protection for the **President and his government**.

Algeria, Morocco & Mauritania

1. Praise for continued growth of the **believers in Algeria** who number over 200,000. Pray that pressure will be lifted off **the 40 official churches & all Home meetings**. Pray for strengthening of the believers in the midst of the **persecution** that increases as a result of the new penalty law.
2. Encouragement and protection to all **Algerian** pastors, esp. pastors Mohammed and Mahmoud. Pray also for TV & Internet ministries. Pray for reconsideration & opening of the **school of Theology**.
3. More worship freedom in **Morocco**. Encouragement to the many **Home meetings** throughout the country. Pray for more effectiveness for Bros Hassan, Moustafa, and Ahmed. Praise for the **home meetings in Mauritania**. Pray for protection & growth.

Egypt

1. Praise for the ever increasing **converts from Islam** and for the public court cases demanding their **official registration as Christians**. Pray that the **supreme court** will rule in their favor, and to be able to practice their faith. Pray for all workers in this field especially **Rev Zakaria Boutros, & Bro Rashid**.
2. Praise for the continued impact of **satellite Christian TV, and radio programs**. Pray for their continued growth in bringing many to Christ. Pray for all branches of **Salvation of Souls Society** to be more fruitful.
3. Praise for the unhindered ministry of **Christian publications**. Pray that all **Persecution, & Temptations** esp. economical, luring away from Biblical faith to be put away.

طلبات الصلاة من أجل: الأردن

1. شكر وامتنان من أجل استمرار حرية العبادة، وحماية الملك عبدالله. طلبية لحماية كل المؤمنين وخصوصاً الخدام. طلبية أيضاً لاستمرار السلام ودور الأردن كمركز لتعليم وتدريب الخدام المسيحيين من مختلف البلاد العربية.
2. **مجمع الكنائس الإنجيلية** ليكمل ترخيصه، ومن أجل استمرار الانعاش الكبير في كل الكنائس. شكر وامتنان من أجل الاحتفال العظيم ب**تكريس المغطس والمئة الذين اعتمدوا** في ذلك اليوم. طلبية من أجل خدمة **السجون** لننمو أكثر.
3. **تكميل ألقاعة الخاصة للاجتماعات** في صاحبة عمان. طلبية من أجل **الخدمة بين العراقيين** البالغ عددهم نحو المليون.

لبنان

1. شكر وامتنان من أجل ثبات ونمو الكنائس الجديدة في لبنان وخصوصاً **كنيسة سد البوشرية وكنيسة بلونة، وكنيسة عين ابل، وبرج حمود وكنيسة في زحلة**. وايضاً من أجل امتداد العمل الى اللاديفيه في سوريا. صلاة لحماية وفاعلية هذه الكنائس وخدامها ومن أجل ارسال فعلة أكثر متفرغين للخدمة. طلبية من أجل خدمة **الشبيبة** لكي تنمر أكثر.
2. شكر وامتنان من أجل **خلاص النفوس** الذي يشهده لبنان. وطلبية من أجل استمرار وفاعلية **الحملات الكرازية وخدمة الاعلام المسيحي**.
3. شكر لأجل استقرار الأمن والدولة والتمسك بالاستقلال. طلبية أن يستمر هذا الهدوء خلال **الانتخابات النيابية القادمة في حزيران - يونيو**. ومن أجل استمرار حماية **رئيس الجمهورية و حكومته**.

الجزائر والمغرب

وموريتانيا

1. شكر وامتنان من أجل النمو المستمر **للمؤمنين في الجزائر** الذين يفوق عددهم المئتي ألف. صلاة لرفع القيود عن **ال40 كنيسة المصرح** بها وعن **اجتماعات البيوت** طلبية لتشديد المؤمنين وسط **الاضطهاد** الذي ابتداء من جراء قانون العقوبات الجديد.
2. تعضيد و حماية لكل خدام الرب في **الجزائر** و خصوصاً القس محمود و القس محمد. و ايضاً لأجل خدمة **التفزيون و الانترنت** ولكي يعاد النظر في **التصريح لمعهد اللاهوت**.
3. حرية أكثر للعبادة في **المغرب**. وتعضيد **لاجتماعات البيوت** المنتشرة في البلاد. طلبية من أجل حماية وفاعلية للاخ حسن، والأخ مصطفى، وأحمد. شكر من أجل **اجتماعات البيوت في موريتانيا**. وطلبية لحمايتها ونموها.

مصر

1. شكر من أجل **المتنصرين** المتزايد عددهم و المجاهرة العلنية أمام القضاء بحقهم **بالتسجيل رسمياً كمسيحيين**. صلاة لكي يحكم **القضاء الأعلى** لصالح **المتنصرين** ليتمارسوا إيمانهم بحرية. طلبية للعاملين في هذا الحقل خصوصاً **القمص زكريا بطرس والأخ رشيد**.
2. شكر وامتنان من أجل فاعلية **القنوات الفضائية والإذاعات المسيحية** وصلاة لكي تنمر أكثر في جذب النفوس البعيدة. صلاة لفاعلية أكثر **لجمعيات خلاص النفوس**.
3. شكر من أجل استمرار وفاعلية **خدمة المطبوعات**. وطلبية أيضاً من أجل ابطال كل **المغريات** وخصوصاً الاقتصادية التي تبعد عن المسيح.